
اخبارخبر كوتاه
شهردار نوشهر خبرداد:

به زودي پاركبان حاشيه اي در شهرستان نوشهر اجرايي مي شود

ساخت غسالخانه فلک الدین و سرابیاس خرم آباد توسط خیر لرستانی

علی فتحی در گفتگو با خبرنگار ما عنوان کرد:

سیاستی فعال؛ ساماندهی ترافیک شهر و استمرار در بازگشایی معابر پرازدحام

كه  خبرنگاران  با  نشست  در  نوشهر  شهردار 
پاركبان  كرد:  بيان  بود،  كنفراس  ويدئو  صورت  به 
خواهد  ها  پاركبان  جايگزين  زودي  به  اي  حاشيه 
كارهاي  پروژه  اين  كرد:  تصريح  اماني  .علي  شد 
مطالعاتي انجام شده وچند جايي به صورت ازمايش 
تا نيم ساعت  نصب شده است كه پارك خودروها 
هزينه  بعد  به  ساعت  نيم  از  وبعد  است   رايگان 
براي صاحب خودرو  پيامك  وبه صورت  بسيار كم 
ارسال مي شود .شهردار نوشهر از افتتاح شهربازی 
به  اشاره  داشت:با  اطهار  سيترا  مجموعه  در  مدرن 
محقق شدن بودجه ۸۴ ميلياردی شهرداری نوشهر 
بار  برای نخستين  اعضای شورای شهر،  با حمايت 
بودجه  با دوبرابر شدن  اظهار كرد:  در سال جاری 
امسال نسبت به سال گذشته اتفاقات خوبی در شهر 
رقم خورد و در كنار آن نيم نگاهی به متمم بودجه 
هم شد.وی به برخی پروژه های مهم نوشهر در سال 
جاری اشاره كرد و گفت: نيروگاه زباله سوز يکی از 
بزرگترين پروژه های ملی بود كه با حضور رئيس 
جمهور به صورت ويدئو كنفرانسی به بهره برداری 
رسيد و پس از اين تحولات خوبی در بخش معضل 

بزرگ زباله رخ خواهد داد.
شهردار نوشهر در ادامه كلنگ زنی پل ماشلك 
را يکی ديگر از پروژه های بزرگ نوشهر برشمرد و 
توسعه  راستای   در  آن،  كنار  در  كرد:  خاطرنشان 
تقاطع  در  هکتاری  يك  باغ  طراحی  گردشگری، 
هلستان به پايان رسيد و به زودی كارگاه عملياتی 

پياده  اجرای  كرد.امانی  خواهد  كار  به  شروع  آن 
لحاظ  از  راه  پياده  دومين  عنوان  به  را  نوشهر  راه 
داد:  ادامه  و  كرد  ياد  اصفهان  از  بعد  مسير  طول 
حال  در  كيلومتر  سه  طول  به  زيبا  راه  پياده  اين 
اجرا است  بخش اعظم كار انجام شده و به زودی 
به بهره برداری كامل خواهد رسيد.وی در ادامه به 
پرسش های مطرح شده از سوی خبرنگاران حاضر 
نيروگاه  پاسخ داد و گفت:  اين نشست مجازی  در 
سوزاندن  بر  علاوه  خود  فعاليت  آغاز  با  سوز  زباله 
به  تناوب  به  زباله های جديدی كه وارد می شود 

صورت  به  قديمی  های  زباله  درصد   ۱۰ سوزاندن 
شده  تلنبار  زباله  حجم  تا  پرداخت  خواهد  روزانه 
۳۰ ساله كاهش يابد.شهردار نوشهر موضوع سگهای 
از  يکی  عنوان  به  را  در شهر  رها شده  بلا صاحب 
خاطرنشان  و  عنوان  ها  شهرداری  بزرگ  معضلات 
كرد: با كمك محيط زيست اين موضوع در نوشهر 
در حال ساماندهی است.امانی در پاسخ به پرسشی 
به  نوشهر  در  پاركينگ  فضای  كمبود  زمينه  در 
افزايش  توجه  با  گفت:  ستارخان  خيابان  خصوص 
تردد  حجم  خودرو،  تهيه  سهولت  و  خودرو  سرانه 

در شهر چندبرابر شده است و در كنار آن ، خيابان 
ستارخان به دليل وجود بيمارستان و چندين مركز 
درمانی و كلينك از خيابانهای پر تردد شهر است كه 
با وجود يك طرفه شدن اين مسير هنوز مشکلاتی 
باقی مانده است اما بايد تدابيری در زمينه فرهنگ 
سازی از سوی مردم انديشيده شود.وی از طراحی 
اپليکيشن جديد توسط شهرداری نوشهر خبر داد 
از  بسياری  است  قادر  سامانه  اين  كرد:  تصريح  و 
خدمات شهری را از جمله پرداخت قبوض و سامانه 

۱۳۷ را انجام دهد.
شهردار نوشهر از پارك خودروها توسط بانك 
به  اصلی شهر  ها و صاحبان صنوف در خيابانهای 
ياد  شهر  پاركينگ  اصلی  مشکلات  از  يکی  عنوان 
كرد و يادآور شد: از بانك ها و صاحبان مغازه می 
خواهيم يا با خودروهای عمومی به محل كار خود 
بيايند و يا خودورهای خود را در پاركينگ عمومی 
پارك كنند كه مردم مشکلی نداشته باشند.امانی از 
افتتاح شهربازی مدرن در مجموعه سيترا خبر داد 
پايان امسال  تا  و متذكر شد: اين شهربازی مدرن 
به بهره برداری می رسد.وی بيان كرد: با همکاری 
اداره كل منابع طبيعی مازندران نوشهر، ۷۵ هکتار 
از اراضی جنوبی شهر از نيرنگ تا ماشلك به مدت 
شد.  واگذار  شهرداری  به  پارك  برای  سال   ۱۵
توسط  كنفراس  ويدئو  بکبار  هردوهفته  است  قرار 
نوشهر  پرتلاش  شهرداري  عمومي   شهرداروروابط 

گذاشته شود .

خير و سرمايه گذار اقتصادی لرستانی ساخت 
غسالخانه های محلات فلك الدين و سرابياس خرم 
گذار  سرمايه  دولتشاهی  علی  كرد.  تقبل  را  آباد 
اقتصادی و خير لرستانی در ديدار با شهردار خرم 
آباد  خرم  مناطق  برخی  از  بازديد  جريان  در  آباد 
بر رفع مشکلات و كمك به شهرداری در راستای 
داد. مساعد  قول  شهروندان  به  مطلوب  خدمات 
گرمه  و  شهردار  شريفی  محمد  كه  ديدار  اين  در 
داشتند  حضور  شهرداری  مالی  اداری  معاونت  ای 
وضعيت  از  گزارشی  آباد  خرم  شهردار  ابتدا  در 
پيش  مشکلات  و  معضلات  و  استان  مركز  شهری 
از  پس  نيز  دولتشاهی  علی  نمود.دكتر  بيان  رو 
ديدار با شهردار از قبرستان خضر خرم آباد بازديد 
اين  دسترسی  راه  مشکلات  و  موانع  جريان  در  و 
قبرستان قرار گرفت.وی خطاب به شهروندان خرم 
عديده  مشکلات  به  باتوجه   : كرد  عنوان  آبادی 
به  را  قول  اين  دارد  وجود  خضر  قبرستان  در  ای 

همشهريان عزيز خواهم داد كه در خصوص تعريض 
جاده دسترسی خضر و بهسازی آن از هيچ تلاشی 
استفاده  خصوص  در  همچنين  ننمايم.وی  دريغ 
در خصوص  لازم  های  پيگيری  و  ظرفيت  همه  از 
استفاده  جهت  به  مركز  از  قير  سهميه  تخصيص 

شهرداری تاكيد نمود .
امورات  در  مستمراً  كه  آبادی  خرم  نيکوكار 
سخنان  با  بوده  قدم  پيش  زادگاهش  در  خير 
محمد شريفی مقدم شهردار خرم آباد در جريان 
نشين  حاشيه  مناطق  در  غسالخانه  وجود  عدم 
سرابياس و فلك الدين قرار گرفت اظهار كرد : در 
آغاز  را  الدين  فلك  غسالخانه  ساخت  وقت  اسرع 
برنامه  در  نيز  را  سرابياس  غسالخانه  احداث  و  
پايان  در  داد.دولتشاهی  خواهم  قرار  بعدی  های 
بتوانم  نمايد  اميدوارم خداوند كمك  نمود:  تاكيد 
گامی هر چند كوچك در جهت رفاه همشهريان 
آخرين وضعيت هتل  بررسی  بردارم.  جلسه  عزيز 

لرستان: در جلسه  برگزار شد.استاندار  صخره ای 
امروز مشکلات پروژه هتل صخره ای مورد بحث 
اتخاذ  لازم  تصميمات  و  گرفت  قرار  گفتگو  و 
و  عمومی  روابط  كل  اداره  گزارش  .به  گرديد 
بررسی  جلسه  لرستان  استانداری  بين الملل  امور 
به  خرم آباد  ای  صخره  هتل  وضعيت  آخرين 
رياست دكتر خادمی و با حضور دكتر ويسکرمی 
مجلس  در  چگنی  و  خرم آباد  مردم  نماينده 
معاون هماهنگی  عبدالهی  اسلامی، دكتر  شورای 
جذب  دفتر  كل  مدير  استانداری،  اقتصادی  امور 
های  دستگاه  مديران  استان،  سرمايه گذاری  و 
پروژه  سرمايه گذار  و  موضوع  با  مرتبط  اجرايی 
امروز  جلسه  گفت:  لرستان  .استاندار  شد  برگزار 
صخره  هتل  مشکلات  رفع  جهت  در  ديگر  گامی 
مربوطه  موضوعات  اعضاء،  حضور  با  كه  بود  ای 

مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت .
دكتر خادمی اظهار داشت: محوطه ورودی كه 

از  يکی  نيز می شود  به هتل  راه دسترسی  شامل 
گره های تکميل اين پروژه است كه پس از بررسی، 
تصميم مناسب با آن اتخاذ شد .وی تصريح كرد: با 
اتخاذ تصميمات و ابلاغ آن به دستگاه های اجرايی 
مرتبط و سرمايه گذار پروژه، طرفين مکلف خواهند 
بود در موعد تعيين شده نسبت به اجرای تعهدات 
خود عمل كنند .استاندار لرستان افزود: در راستای 
حل مشکل پروژه، مکاتبه ای با وزارتخانه مربوطه 
برای تعيين پيش پرداخت حداقلی و افزايش تعداد 
موضوع  و  انجام  لرستان  استانداری  توسط  اقساط، 
پيگيری خواهد شد .دكتر خادمی خاطرنشان كرد: 
به منظور انجام اقدامات مطابق با قوانين، نسبت به 
رفع تصرف محل مربوطه، در دوره فراخوان اقدامات 
صورت پذيرد .وی تأكيد كرد: دستگاه های اجرايی 
مرتبط با موضوع و سرمايه گذار پروژه تلاش كنند 
فرآيند واگذاری و تعيين تکليف ملك مورد نظر را 

تا قبل از پايان سال اجرايی كنند .

 رئيس كميسيون نظارت، بازرسی و امور اداری شورای اسلامی 
شهر همدان با اشاره به ساماندهی وضعيت حمل و نقل و ترافيك شهر 
بازگشايی  از  است،  بوده  پنجم  شورای  توجه  مورد  موضوعات  از  كه 
معابر كثيری در سطح شهر و مناطق توانمند ساز خبر داد.به گزارش 
كميسيون  رئيس  فتحی،  علی  سپهری-همدان،  حميد  ما،  خبرنگار 
به  اشاره  با  اداری شورا اسلامی شهر همدان  امور  بازرسی و  نظارت، 
برنامه ريزی و كنترل  اينکه در راستای سياست گذاری، هماهنگی، 
عملکرد سيستم حمل و نقل و ترافيك اقدامات مختلفی در شهر انجام 
شده است، ابراز كرد: در اين مبحث ضمن انجام اقدامات كوتاه مدت، 
ماموريت هايی با اهدافی بلند مدت نيز در نظر گرفته می شود.فتحی 
افزود: روال كار بدين گونه است كه ساماندهی وضعيت حمل و نقل 
و ترافيك شهر با بررسی عوامل داخلی و خارجی تاثيرگذار بر تعيين 
هدف های بلند مدت و پس از آن تدوين، ارزيابی و انتخاب استراتژی 
های مناسب جهت نيل به اهداف مورد نظر پيگيری می شود.وی با 
اشاره به اينکه تعداد كثيری از معابر در نقاط مختلف شهر در راستای 
رفع گره ترافيکی يا ازدحام ترافيکی بازگشايی شده اند، عنوان كرد: از 
موضوعاتی كه در شورای پنجم از توجه مطلوبی برخوردار بوده است، 
تسهيل  پرترافيك جهت  مناطق  رساندن  حداقل  به  يا  رفع  پيگيری 
بازگشايی معابر  اينکه  بيان  با  در عبور و مرور شهری بوده است.وی 
است،  داده  روی  مطلوب  فرمی  به  شهری  مختلف  مناطق  در سطح 

در  پايين  و  بالا  فهميده، سعيديه  بلوار شهيد  معبردر   بازگشايی  به 
منطقه يك، بازگشايی معبر در خيابان طالقانی در منطقه دو شهری 
و ... اشاره كرد و افزود: عدم ورود مديريت شهری به مناطق توانمند 
ساز در زمينه های مختلف اصلاح امور شهری از سابقه ای چند  دهه 
برخوردار است اما خوشبختانه شورای پنجم  از عملکردی به مراتب 
اين  در  ترافيکی  دارای گره  معابری كه  بازگشايی  ترجهت   گسترده 
فعاليتی  و  كار  جای  هنوز  چند  هر  است  برده  بهره  بودند  مناطق  
مضاعف دارد.وی با اشاره به اينکه مطالعه و بررسی قوانين و مقررات، 
ضوابط و دستاوردهای جديد در زمينه های حمل و نقل و ترافيك 
امری ضروری است و توسط سازمان حمل و نقل و ترافيك انجام می 
شود، گفت: تعيين نيازهای شهر، اولويت هر يك و تعيين خط مشی 
و سياست های اجرايی در اين زمينه نيز از موضوعات مورد توجه در 
پيگيری ها بايد باشدرئيس كميسيون نظارت، بازرسی و امور اداری 
شورا  با اشاره به مقوله ورودی  و خروجی ها در قسمت های مذكور، 
عنوان كرد: برای رفع  يا به حداقل رساندن مشکلات مرتبط به ورودی  
و خروجی های مناطقی همچون شهرك وليعصر، خضر، حصار امام)ر 
ه(، كوی جنت و منوچهری  و .. كه در ساعات منتهی به پيك ترافيك 
با ازدحامی آزاردهنده مواجه می شوند، برنامه هايی  همچون بررسی 
لازم در مطالعات طرح جامع و درنظرگيری منبع مالی جهت تحقق 
با  است.فتحی  شده  ديده   ۱۴۰۰ سال  بودجه  در  مشکل   اين  رفع 

بيان اينکه ارائه خدمات عمومی در راستای رفاه همگانی در چارچوب 
اين  قطعا  كرد:  عنوان  است،  مديريت شهری  وظايف  از  تعريف شده 
گرفته  قرار  شدن  عملياتی  و  پيگيری  مورد  تاكنون  همچنانکه  مهم 
است، استمرار خواهد داشت تا بتوان اوقاتی بی رنج را از اين منظر 
برای ساكنان چند ده هزار نفری مناطق توانمند ساز ايجاد كرد.وی با 
اشاره به اينکه اين مهم از سياست های فعال مديريت شهری در اين 
حوزه است، خاطرنشان كرد: با رفع گره های ترافيکی ضمن تسهيل 
برخوردار  مطلوبتری  اندازشهری  چشم  از  مناطق  اين  مرور،  و  عبور 

خواهند شد تا ما نيز شرمنده مردم عزيز اين مناطق نشويم.

مدیرعامل شرکت برق منطقه اي گیلان:

حیاتی ترین مزیت صرفه جویی در مصرف، حفظ محیط زیست است

توصیه مدیر درمان سازمان تامین اجتماعی استان  اصفهان :

با خوزستان ،چهار محال و بختیاری و لرستان خواهر خواندگی برقرار کنید

حفظ محيط زيست و جلوگيری از نابودی حيات، اساسی ترين، 
انرژی  های  حامل  مصرف  مديريت  فايده  ترين  و ضروری  ترين  مهم 
مصرف  مديريت  فراوان  مزايای  به  اشاره  با  زاده  داراب  است.بهمن 
انرژی برق شامل: جلوگيری از هدررفت سرمايه گذاری های سهمگين 
در بخش توليد، شبکه انتقال و فوق توزيع و توزيع، حفظ منابع ملی 
برای آيندگان، كمك به اقتصاد خانواده و اقتصاد ملی افزود: مهمترين 
و حياتی ترين مزيت مديريت مصرف انرژی برق، جنبه زيست محيطی 
اين قضيه است كه در دنيای امروز بسيار مورد تاكيد قرار گرفته است 
و سرمايه گذاری های هنگفتی برای حفظ آن انجام شده است.وی ادامه 
های  آلاينده  كاهش  امروز  دنيای  اولويت های  مهمترين  از  يکی  داد: 
زيست محيطی و حفظ محيط زيست به عنوان يك امانت برای ساكنان 

فعلی و آيندگان است.داراب زاده تصريح كرد: اهميت و ضرورت مديريت 
هر  احداث  بدانيم  كه  شود  می  تر  زمانی حساس  برق  انرژی  مصرف 
كيلومتر خطوط انتقال و فوق توزيع به خصوص در استان های شمالی 
نياز به سرمايه گذاری هنگفت دارد  و از جنبه زيست محيطی باز هم 
اين امر حياتی تر خواهد بود كه بدانيم برای احداث خطوط فشار قوی 
برق رسانی، مناطق جنگلی در ارتباط با موضوع حريم خطوط دچار 
آسيب جدی می شوند و حتی در بعضی مواقع از بين خواهند رفت.وی 
افزود: برای اينکه پاسخگوی مصرف بيشتر انرژی برق باشيم بايد برق 
بيشتری توليد كنيم. برای توليد برق بيشتر، بايد از سوخت های فسيلی 
بيشتری استفاده كنيم كه اين امر موجب توليد دی اكسيد كربن بيشتر 
و آلوده كردن بيشتر محيط زيست می شود.داراب زاده با اشاره به اينکه 

در بحث اصلاح الگوی مصرف انرژی تنها آموزش و فرهنگ سازی كافی 
نبوده و موفق نخواهد بود، گفت: برای اصلاح الگوی مصرف انرژی بايد 
اين زمينه موفق  بتوانيم در  تا  به تمامی جنبه های آن توجه داشت 
شويم.وی  افزود: در امر استفاده بهينه از انرژی و اطلاع رسانی، بايد 
استفاده بهينه از تمامی حامل های انرژی مد نظر قرار گيرد و به منظور 
اثرگذاری بيشتر و صرفه جويی در منابع مادی، از تاكيد بر انرژی خاص 
خودداری كنيم و مديريت مصرف را درباره تمامی انرژی ها؛آب، برق، 
گاز، بنزين و ... اجرايی كنيم.مديرعامل شركت برق منطقه اي گيلان 
گفت: با راهکارهای بسيار ساده، نظير؛ خاموش كردن لامپ های اضافی، 
استفاده از لامپ های كم مصرف، استفاده از روشنايی نور خورشيد در 

روز و ... می توان مصرف برق را بطور چشمگيری كاهش داد.

علی اعتصام پور هفته گذشته در نشست خبری 
اصحاب رسانه اظهار داشت: در استان اصفهان مديريت 
بيماری ها و درمان بر عهده دانشگاه علوم پزشکی است و 
مديريت درمان تأمين اجتماعی به عنوان بازوی كمکی 
همکاری دارد.وی با اشاره به نمود خوب توان مديريت 
تأمين اجتماعی در مديريت كرونا دراصفهان  درمان 
تاكيد كرد: سه بيمارستان و ۲۷ پلی كلينيك دارد و از 
زمان شيوع كرونا با اين ظرفيت برای خدمت به بيمارام 
ورود پيدا كرده است كه در كشور پس از تهران بی 
نظير است.مدير درمان تأمين اجتماعی اصفهان تاكيد 
كرد: تا آبان ماه امسال پذيرش بيماران مبتلا به كرونا در 
بيمارستان غرضی انجام می شد و پس از آن بيمارستان 
شريعتی نيز وارد مدار شد.وی ادامه داد: از دی ماه و با 
توجه به بهبود شرايط بيمارستانی شريعتی نيز از مدار 
خارج و انجام اعمال جراحی در اين بيمارستان آغاز 

شد.اعتصام پور با بيان اينکه ميزان مرگ و مير بيماران 
مبتلا به كرونا در مراكز درمانی تحت پوشش مديريت 
درمان تأمين اجتماعی استان اصفهان ۹.۶ درصد بوده 
است، گفت: در ابتدای همه گيری كرونا كلاً سه دستگاه 
وايپب داشتيم كه امروز به ۳۳ دستگاه رسيده، همچنين 
۱۹ دستگاه ونتيلاتور به ۴۸ دستگاه رسيد.وی ادامه داد: 
در اوج مشکلات مالی دو دستگاه پمپ قلبی ريوی 
خريداری كرديم، درحالی كه نه يارانه دولتی و نه كمك 

خيران را در اين زمينه داشتيم.
بروزرسانی پرداخت مطالبات دانشگاه علوم 

پزشکی اصفهان از تأمین اجتماعی
پرداخت  بروزرسانی  به  اشاره  با  پور  اعتصام 
تأمين  از  اصفهان  پزشکی  علوم  دانشگاه  مطالبات 
اجتماعی ابراز داشت: در مديريت همه گيری كرونا در 
كشور هيچ مديريت درمانی در كشور به اندازه استان 

توليت اصلی بحران كرونا يعنی دانشگاه  با  اصفهان 
علوم پزشکی همکاری نداشت.وی بيان داشت: بيش 
از ۳۰ درصد بيماران مراجعه كننده به مراكز درمانی 
تحت پوشش تأمين اجتماعی استان اصفهان اهالی 
استان چهار محال و بختياری و لرستان هستند اما به 
مطالبات ما كه منافع دو استان را درپی دارد توجه نشده 
است.مدير درمان تأمين اجتماعی اصفهان تصريح كرد: 
نيم است كه درخواست مجوز  و  از يك سال  بيش 
آنژيوی قلب بيمارستان شريعتی معطل مانده است و 
اين در حالی است كه مديريت درمان تأمين اجتماعی 
استان اصفهان در دوران بيماری كرونا تمام توان خود 
برد. به كار  به دانشگاه علوم پزشکی  برای كمك  را 

وی با اشاره به اينکه ۶۰ درصد از پزشکان و مراكز 
طرف قرارداد تأمين اجتماعی بايد از نسخ الکترونيکی 
است كه  در حالی  اين  كرد:  تصريح  كنند،  استفاده 

طرفين به دليل مشکلات اينترنت از اين طرح رضايت 
ندارند.اعتصام پور با اشاره به بهره برداری از پد بالگرد 
بيمارستان فاطمه زهرا )س( نجف آباد گفت: از ابتدای 
شيوع كرونا با آزمايشگاه های خصوصی قرارداد بستيم 
تا مشکلی برای انجام تست پی سی آر نداشته باشيم  
به زودی بيمارستان شريعتی به دستگاه پی سی آر 
استان   اجتماعی  تأمين  درمان  می شود.مدير  تجهيز 
وفاق  و  همدلی  اينکه  به  اشاره  با  ادامه  در  اصفهان 
بين مديران استانی كم رنگ است كه منجر به عدم 
موفقيت در اجرای برخی پروژه ها شده است، تاكيد 
غربی  آذربايجان  در  مسئولان  كه  در شرايطی  كرد: 
دست در دست هم درياچه اروميه را اصلاح كردند اما 
ما با وجود همه ادعاها به دليل جزيره ای بودن تلاشها 
موفق به احيای زاينده رود نشديم، چنين روندی در 

امور همه نهادهای استان تاثيرگذار است.

مدیر عامل شرکت گاز استان گلستان: 
شعار بومی سازی و خودکفایی در شرکت 

گاز استان گلستان عینیت یافته است
گاز،  نفت،  نمايشگاه  پنجمين  و  بيست 
عرضه  تعامل  محل  پتروشيمی  و  پالايش 
در  خدمات  و  كالا  كنندگان  تامين  و  كنندگان 
حوزه صنعت نفت و گاز است.علی طالبی مدير 
حاشيه  در  گلستان  استان  گاز  شركت  عامل 
بيست و پنجمين نمايشگاه نفت، گاز، پالايش و 
پتروشيمی با بيان اين مطلب اظهار كرد: تمامی 
گاز  شركت  تخصصی  تجهيزات  و  كالاها  اقلام، 
استان گلستان حاصل تلاش و توليد صنعتگران 
ايرانی بوده و ما شعار بومی سازی و خودكفايی 
بخشيديم.وی  عينيت  را  گاز  و  نفت  صنعت  در 
در  گازرسانی  توسعه  به  خود  سخنان  ادامه  در 
بيش  گفت:  و  كرد  اشاره  گلستان  استان  سطح 
از ۹۸ درصد جمعيت شهری و روستايی استان 
صنايع  بخش  در  و  هستند  برخوردار  گاز  از 
دامپروری  و  كشاورزی  تبديلی  صنايع  و  بزرگ 
اكثر  و  كرد ه  پيدا  خوبی  نفوذ  گاز  ضريب  نيز 
تخفيف ها  از  می توانستند  كه  واحدهای صنعتی 
و يارانه های مصوب شورای اقتصاد بهره مند شوند 
از آن منتفع شده اند.به گفته مهندس طالبی، در 
اين  از  آينده نزديك روستای قابل گازدار شدن 
نعمت خدايی بهره مند می شوند. وی در بخش 
ديگری از سخنان خود با اشاره به مسئوليت های 
اجتماعی در شركت گاز استان گلستان بيان كرد: 
در اين زمينه كارهای بسيار ارزشمندی صورت 
خمينی  امام  امداد  كميته  با  تعامل  كه  گرفته 
و  ساختمان  مهندسی  نظام  سازمان  با  تفاهم  و 
انجمن صنفی پيمانکاران برای گازرسانی رايگان 
به ۱۳۰۰ خانوار بی بضاعت نمونه ای از انجام اين 

امر مهم است.

برگزاری مانور واقعی قطع و وصل گاز 
۲۷۰۰ مشترک شهر گمیشان

با هدف انجام پروژه جابجايی خط ۸ اينچ از 
محل پل خيابان امام خمينی)ره(  مانور  واقعی  
قطع و وصل جريان  گاز تعداد  ۲۷۰۰ مشترك 
استان گلستان بصورت مطلوبی   شهر گميشان  
معين  شهرهای  كه  مانور  اين  گرفت.در  انجام 
بندر تركمن ،كردكوی بندرگز  اداره گاز منطقه 
عمليات  انجام  از  پس  كردند   می  همراهی  را 
جابجايی  خط لوله ۸  اينچ  و اقدامات  مرتبط 
ديگر  ، جريان گاز مشتركين شهر برابر سناريوی  

تدوين شده ، وصل و برقرار گرديد.

بازدید مدیرعامل و کارشناسان 
گازگلستان ازبیست و پنجمین نمایشگاه 
بین المللی نفت ، گاز و پتروشیمی تهران

وجمعی  مديرعامل  طالبی   علی  مهندس  
گاز  شركت  فنی  وكارشناسان   مسئولين  از 
پنجمين   و  بيست  در  حضور  با  گلستان  استان 
پتروشيمی  و  گاز   ، نفت  المللی  بين  نمايشگاه 
تهران  از دستاوردهای جديد شركتهای توانمند 
گاز،  نفت،  صنعت  زمينه  در  خارجی  و  داخلی 
پالايش و پتروشيمی بازديد بعمل آوردند.   در 
معرفی  و  شناسايی  هدف  با  كه  نمايشگاه  اين 
فرصتهای سرمايه گذاری و ارائه تکنولوژی نوين 
با  و  المللی  بين  درسطح  صنعتی  تجهيزات  و 
حضور صنايع معتبر داخلی وخارجی وشركتهای 
بازرگانی و صاحب نام در زمينه تاسيسات صنعت 
نفت، گاز و پتروشيمی برگزار شده بود مديرعامل 
و تنی چند از كارشناسان و صاحب نظران فنی 
ديدن  نمايشگاه  اين  های   غرفه  از  گازگلستان 
كردند.  مهندس طالبی وكارشناسان گازگلستان 
در حاشيه اين بازديد علاوه بر رويت محصولات 
از  كنندگان  توليد  با  نظر  تبادل  همچنين  و 
آخرين دستاوردها و فناوری های نوين صنعتی 
ساخت  تکنيکهای  و  توانمنديها   ، عرصه  دراين 
محصولات آشنا شدند .شايان ذكر است  بيست و 
پنجمين نمايشگاه بين المللی نفت، گاز، پالايش 
و پتروشيمی ايران كه از ۳  الی ۶ بهمن ۱۳۹۹ 
در محل دائمی نمايشگاه های بين المللی تهران 
و  صنعتی  رخداد  بزرگترين  عنوان  به  شد   برپا 
تجاری ايران در اين حوزه  بوده كه جمع كثيری 
از شركتهای توانمند داخلی و خارجی ، آخرين 
دستاوردها و محصولات خود را در معرض بازديد 
قرار  صنعت  اين  متخصصان  و  اندركاران  دست 
ميدهند و با در نظر گرفتن روند تقاضای بازارها 
و  فعاليتها  صنعت،  اين  رشد  سوی  و  سمت  و 

نوآوری های آتی خود را هدايت نمايند

مدیرکل نوسازی مدارس گیلان خبر داد: 
افتتاح و بهره برداری 8۰کلاس درس 

در دهه فجر انقلاب اسلامی
علی دقيق مدير كل محترم نوسازی، توسعه 
و تجهيز مدارس استان گيلان با علام اين خبر، 
ضمن گراميداشت فرا رسيدن ايام ا... دهه مبارك 
فرصت  فجر  مبارك  دهه  الله  ايام  گفت:  فجر 
به  دستاوردها  و  خدمات  تبيين  برای  مغتنمی 
مردم عزيز است.وی با اشاره به پروژه های افتتاحی 
 ۱۲ افزود:  امسال  فجر  مبارك  دهه  در  استان 
پروژه آموزشی با ۸۰كلاس درس با زير بنای بالغ 
بر۵۷۰۰ مترمربع  و با اعتبار بيش از۲۸۰ ميليارد 
مبارك  دهه  در  استان  شهرستان های  در  ريال 
به  اشاره  با  می رسند.دقيق  بهره برداری  به  فجر 
اقدامات انجام شده برای استاندارد سازی سيستم 
نشان كرد:  استان خاطر  های گرمايشی مدارس 
جمع  گيلان  مدارس  از  نفتی  های  بخاری  تمام 
آورده شده و هم اكنون همه واحدهای آموزشی 
برخوردار هستند.وی  ايمن  گرمايشی  از سيستم 
اذعان داشت: در ۶ سال گذشته برای جمع آوری 
بخاری های نفتی و استاندارد سازی سيستم های 
گرمايشی ۷۰ ميليارد تومان هزينه شد .دقيق در 
بخش ديگری از سخنانش با پرداختن به اجرای 
پويش آجر به آجر با شعار »من  مادرم،  بچه های  
ايران  فرزند  من«، افزود: اين پويش از اول دی 
ماه با هدف جذب مشاركت های خيرين به ويژه 
مادران و بانوان آغاز  شده است. مدير كل نوسازی 
مدارس گيلان با بيان اينکه مردم فرهنگ دوست 
گيلان، ما را در توسعه زير ساخت های آموزشی 
ياری می كنند، افزود: تاكنون  ۸ هزار  و ۲۰۰ نفر 

در اين  پويش  شركت كردند.

شهردار کرج:
مجموعه »معراج« با اعتبار ۲۰ میلیارد 

تومان بهرهبرداری شد
شهردار كرج گفت: مجموعه معراح با صرف 

۲۰ ميليارد تومان اعتبار به بهره برداری رسيد.
علی  امروز،  كرج  خبری  پايگاه  گزارش  به 
و  افتتاح مجموعه معراج  مراسم  زاده در  كمالی 
بهشت  آرامستان  در  ديگر  عمرانی  طرح  شش 
سکينه )س(، اظهار كرد: اين مجموعه با صرف 
۲۰ ميليارد تومان اعتبار به بهره برداری رسيد.
افتتاح شده،  وی در توضيح پروژه های عمرانی 
گفت: امروز شاهد بهره برداری از مناسب سازی 
نمازخانه،  معراج،  مجموعه  سازی  محوطه  و 
ساختمان  ميت،  نماز  برگزاری  جايگاه  احداث 
پزشکی قانونی و سالن تشريح، ارتقا و بروزرسانی 
تجهيزات و افزايش پنج برابری ظرفيت سردخانه، 
الِمان معراج در ميدان اصلی بهشت سکينه )س( 

و احداث و تجهيز وضوخانه بوديم.
شهردار كرج با اشاره به اينکه سال بحرانی 
را پشت سر گذاشتيم، گفت: بخش عمده ای از 
تبعات حوادث سياسی و اجتماعی و كرونا مربوط 
به سازمان آرامستان بود و خوشبختانه با تلاش 
تلاش  پر  پرسنل  و  سازمان  اين  رئيس  مجدانه 
دادن  دست  از  فقدان  جز  قبور  اهل  زائران  آن، 
متوفی تالم ديگری نداشتند و اين روند همچنان 
اينکه  بيان  با  زاده  ادامه دارد.كمالی  در سازمان 
بودند،  كرونا  با  مقابله  صف  در  غسالان  امسال 
رعايت  با  متوفيان  تمامی  شرايط  اين  با  گفت: 
مسائل مربوطه خاكسپاری شدند.شهردار كرج در 
پايان از تلاش بی وقفه پرسنل سازمان آرامستان 

های شهرداری كرج قدردانی كرد.

در 1۰ ماهه سال جاری صورت پذیرفت
تولید بیش از ۷/5 میلیون مگاوات ساعت 

انرژی برق در نیروگاه رامین اهواز
جاری  سال  ماهه   ۱۰ طی  نيروگاه  اين   
توانست ۷ ميليون و ۶۴۹ هزار و ۵۰۶ مگاوات 
سراسری  شبکه  به  و  توليد  برق  انرژی  ساعت 
برق كشور ارائه دهد.خليل محمدی مدير عامل 
اظهار  خبر  اين  اعلام  با  اهواز  رامين  نيروگاه 
داشت : با توليد ۶۸۱ هزار و ۶۳۱ مگاوات ساعت 
برق اين نيروگاه در دی ماه سال جاری، مجموع 
به  جاری  سال  ماهه   ۱۰ در  نيروگاه  برق  توليد 
ساعت  مگاوات   ۵۰۶ و  هزار   ۶۴۹ و  ميليون   ۷
اشاره  با  اهواز  رامين  نيروگاه  عامل  مدير  رسيد. 
نيروگاه  اين  برق  توليد  درصدی   ۲۶ افزايش  به 
مشابه  مدت  به  نسبت  جاری  سال  ديماه  در 
سال قبل ، متوسط توليد لحظه ای در دی ماه 
را  سال  ماهه   ۱۰ در  و  ساعت  مگاوات   ۲۳۷ را 
۲۳۲ مگاوات ساعت عنوان نمود.ايشان همچنين 
را  ماه  توليدی در دی  ساعت كاركرد واحدهای 
۲۸۸۱ ساعت و در ۱۰ ماهه سال را ۳۲ هزار و 
۹۲۶ ساعت اعلام نمود.محمدی اظهار داشت: با 
توجه به لزوم آمادگی واحدهای اين نيروگاه برای 
و  تابستان  فصل  در  بويژه  برق  حداكثری  توليد 
پيك مصرف برق ، اقدام به اجرای پروژه تعميرات 
رفع  و   ۶ شماره  مگاواتی   ۳۱۵ واحد  اساسی 
محدوديت های فنی ساير واحدهای اين نيروگاه 
بر لطف خداوند و  تکيه  با  اميد است  و  نموديم 
همچنين دانش و تجربه ارزشمند همکاران خود 
تابستان  استقبال  به  مطلوبی  آمادگی  با  بتوانيم 
آتی برويم.لازم بذكر است نيروگاه رامين اهواز با 
۶ واحد توليدی بزرگترين نيروگاه بخاری كشور 
و  مردم  آسايش  تأمين  در  مهمی  نقش  و  است 

پشتيبانی از برق شبکه كشور ايفا می كند.

1۰ میلیارد تومان بابت مصرف گاز از 
ادارات استان گلستان طلبکار هستیم

 ۱۰ گفت:  گلستان  گاز  شركت  مديرعامل 
ميليارد تومان بابت مصرف گاز از ادارات استان 
گلستان طلبکار هستيم.طالبی در نشست خبری، 
ذخاير  دارنده  كشور  دومين  ايران  كرد:  اظهار 
در  انرژی  مصرف  شدت  اما  است  جهان  گازی 
ايران دو و نيم تا چهار برابر ميانگين در جهان 
گاز  را  كشور  در  انرژی  سبد  درصد   ۷۰ است. 
استان  اين عدد در  طبيعی تشکيل می دهد كه 
شهرها  درصد  و ۱۰۰  است  درصد   ۷۵ گلستان 
و ۹۸  درصد روستاهای استان گلستان از نعمت 
گاز بهره مند هستند.وی گفت: هفته جاری ۸۴۰ 
ميليون متر مکعب گاز طبيعی در كشور توليد و 
متر مکعب سهم  ميليون  مصرف شده كه ۶۰۰ 
درجه  هشت  داد:  ادامه  است.طالبی  خانوارها 
نيم  و  دو  شده  موجب  گلستان  در  دما  كاهش 
شود.وی  مصرف  بيشتر  گاز  مکعب  متر  ميليون 
اضافه كرد: در دهه مبارك فجر ۹ روستا و ۱۲۰ 
واحد صنعتی با اعتبار ۸۵۴ ميليارد ريال به بهره 
از  خانوار  هزار  سه  از  بيش  و  می رسد  برداری 
نعمت گاز طبيعی بهره مند خواهند شد.طالبی 
روستای   ۵۰ نيز  آينده  سال  كرد:  خاطرنشان 
گاز  نعمت  از  دارند  گازرسانی  قابليت  استان كه 
طبيعی برخوردار خواهند شد تا از ۹۷۷ روستای 
شوند.وی  برخوردار  گاز  از  روستا   ۹۵۰ استان، 
استان  روستای   ۹۰۱ حاضر  حال  در  داد:  ادامه 
گاز دارند، ۱۳ روستا در دست اجرا و ۲۵ روستا 
همچنين  هستند،  پيمان  و  تنظيم  مرحله  در 
به دليل  زير ۲۰ خانوار و ۱۴ روستا  ۱۶ روستا 
ندارند. گازرسانی  قابليت  جغرافيايی  موقعيت 
شکل  به  ما  صنايع  خطوط  شد:  يادآور  وی 
مويرگی متقاضی گاز هستند و اميدواريم سطح 
برخورداری توليدات گياهی، دام و صنايع تبديلی 
از گاز طبيعی را به حداكثر برسانيم. محدوديت 
تجهيزات  اصلاح  و  ساختمان  اصلاح  قيمتی، 
است. گاز  مصرف  كاهش  راهکارهای  گازرسانی 
به  اشاره  با  گلستان  گاز  شركت  مديرعامل 
 ۱۸۵ بودجه  مجموع  از  گفت:  امسال  اعتبارات 
ميليارد تومانی گاز استان طی ۹ ماه نخست ۶۳ 
درصد جذب شده است.طالبی افزود: ۱۰ ميليارد 
تومان بابت مصرف گاز از ادارات استان گلستان 
طلبکار هستيم كه بخشی از آن تهاتر خواهد شد. 
بدهی مشتركان خانگی متغير است و بين ۴۰ تا 
۵۰ ميليارد تومان از قبوض جاری و معوق است.
وی هم چنين بيان داشت: ۱۵۳ واحد صنعتی در 
استان گلستان نيز گازرسانی شده و برنامه داريم 

تا پايان سال به اين تعداد اضافه شود.
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